
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDEŢUL BUZĂU  
 

PROCES – VERBAL  

Încheiat astăzi , 30.09.2015  
 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei 

Unguriu, sedinţa ordinară a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei Unguriu , d-

l Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia nr. 105/2015 ,  la care au participat un număr de 11 

consilieri locali  si secretarul comunei Unguriu .  

 Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la 

prezentarea procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 11 voturi pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George  , constată că prin adresa nr. 4604 din 

24.09.2015 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa ordinară a Consiliului local Unguriu, 

odată cu convocatorul fiindu-le transmise şi materialele de şedinţă . Constată că sunt întrunite 

condiţiile legale de desfăşurare a şedinţei , declarând deschisă şedinţa de consiliu local şi dă citire 

ordinii de zi a acesteia , care este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Unguriu , judetul 

Buzau , pentru anul 2015 . 

2. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta al Consiliului local 

Unguriu , judetul Buzau , pentru o perioada de 3 luni . 

3.Diverse , 
 

ordinea de zi  a şedinţei  fiind  aprobată  cu 11 voturi pentru , din cei 11 consilieri locali prezenţi. 
  

 Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George , prezintă proiectul aflat la punctul 1 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , face precizari 

suplimentare cu privire la proiectul de hotarare , precizeaza faptul ca  s-au primit 50000 lei din 

cote defalcate TVA pentru drumuri , bani care vor fi utilizati pentru plata asfaltare str. Petroliera . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Bica George, prezintă proiectul aflat la punctul 2 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Consilier Bica George propune presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni pe 

d-l consilier Parmac Gheorghe . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre , se trece la vot , urmare 

căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 
 

La punctul “Diverse” : 

Primarul comunei Unguriu, d-l Tirizică Gheorghiţă : 

-s-a desfasurat activitatea de audit in cursul lunii iulie 2015 ; felicita salariatii primariei pentru 

activitatea depusa, nu au fost niciun fel de probleme organizatorice , contabilitate , juridic, dovada 

ca activitatea se desfasoara in conditii foarte bune ; prezinta decizia Camerei de conturi Buzau nr. 

30/31.08.2015 ; 



- s-a demarat primul pas cu privire la extinderea retelei de gaze in comuna Unguriu ; s-a deplasat 

de 2 ori la SC Premier Energy , s-au facut masuratori , s-au facut discutii cu dl Gemelini , 

directorul de zona ; Primul pas consta in identificarea potentialilor beneficiari , in prima faza se 

incepe Str. Morii si Str. Scolii , s-au efectuat cereri de solicitare bransamente ale gospodariilor de 

pe aceste strazi ; Pasul 2 : se vor delega 2 reprezentanti ai SCPremier Energy care , impreuna cu 

primarul comunei, se vor deplasa din casa in casa pentru a identifica in concret costurile exacte 

ale investitiei , dupa care se vor incheia contracte de furnizare cu beneficiarii ; se pune in evidenta 

disponibilitatea de a folosi in beneficiul cetatenilor utilajele primariei - buldoexcavatorul si 

basculanta – in masura in care se solicita o cofinantare din partea acestora pentru extinderea 

instalatiei de alimentare cu gaze existente  . 

-saptamana viitoare se va deplasa din nou la Ministerul Apararii Nationale  impreuna cu dl 

deputat Marcel Ciolacu pentru finalizarea demersurilor de preluare a unitatii militare Unguriu ; 

- luna viitoare se pregateste un proiect de hotarare privind implementarea unui proiect de asfaltare 

in intreaga comuna  ; 

- se prefigureaza spre final de an si o noua rectificare bugetara ; 

- cu ocazia efectuarii de masuratori s-au constatat diferente mari intre realitate si inventarul 

aprobat prin H.G. si va trebui sa se indrepte aceste erori prin adoptarea unei noi hotarari a 

Consiliului local . 

 Consilier Sava Iulian intreaba cum se va proceda cu extinderea sistemului 

alimentare cu gaze, daca este nevoie de plata unei sume de bani pentru extindere ? 

  Primarul comunei Unguriu, d-l Tirizică Gheorghiţă : se vor face calcule , in 

functie de numarul de consumatori , de distantele de magistrala extinsa , se va stabili in concret 

suma de plata pentru fiecare consumator in parte cu ocazia centralizarii cererilor si a vizitei de la 

fata locului . 

 

 Consilier Ristea Florin  prezinta proces-verbal nr. 4500 / 21.09.2015 ,privind  

rezultatul negocierilor purtate cu dna Campeanu Carmen in legatura cu achizitia unui teren pentru 

executie foraj apa . Aduce la cunostinata faptul ca stie foarte bine situatia existent inca de pe 

vremea cand era primarul comunei , au fost problemele cunoscute cu demolarea casei, terenul 

pentru care s-au purtat negocieri este dat in compensare pentru terenul pe care fusese edificata 

casa demolata . Precizeaza faptul ca dna Campeanu Carmen a solicitat 5 Euro/mp , problema s-a 

prezentat ca una sociala , raprtat la problemeleanterioare . Considera ca nu ar fi o problema sa se 

plateasca taxele notariale in integralitatea lor de catre Consiliul local Unguriu , conditii in care se 

accepta valoarea maxima de 3,8 Euro /m.p. .  

         Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind înscrieri la 

cuvânt , preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Bica George  , declară închisă şedinţa consiliului 

local Unguriu . 

 Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal . 

          

 

           PREŞEDINTE ,                                          SECRETAR COMUNĂ, 

          BICA GEORGE                                        MARIN ADRIAN VASILE    


